



Hamburg, 23. Februar 2021

LUPP + PARTNER BERÄT DIE BÖRSENNOTIERTE MINTRA HOLDING AS AUS NORWEGEN BEIM KAUF ALLER ANTEILE AN DER HAMBURGER SAFEBRIDGE GRUPPE.

Lupp + Partner berät die börsennotierte Mintra Holding AS aus Norwegen beim Kauf aller Anteile an der Hamburger Safebridge Gruppe mit Ihren Tochtergesellschaften auf Zypern und in Hong Kong. Mintra ist ein führender Anbieter von digitalen Aus- und Fortbildungslösungen im Bereich des Human Capital Managements mit besonderem Schwerpunkt auf sicherheitsrelevante Branchen. Die Safebridge Gruppe ist spezialisiert auf die digitale Lösungen zur Ausbildung insbesondere in der maritimen Industrie. Die Transaktion wurde bereits vollzogen.

Lupp + Partner ist eine Boutiquekanzlei mit Sitz in Hamburg, München und Frankfurt, die sich auf Private Equity und M&A-Transaktionen konzentriert.

Hamburg, 23 February 2021

LUPP + PARTNER ADVISES THE NORWEGIAN LISTED COMPANY, MINTRA HOLDING, ON THE ACQUISITION OF ALL SHARES IN THE SAFEBRIDGE GROUP.

Lupp + Partner advises the Norwegian listed company, Mintra Holding AS, on the acquisition of all shares in the Hamburg based company, Safebridge Group, which has subsidiaries in Cyprus and Hong Kong. Mintra is a leading provider of digital education and training solutions in the field of human capital management with a special focus on safety-critical industries. Safebridge Group specialises in digital training solutions, particularly in the maritime industry. The transaction has already been completed.

Lupp + Partner is a boutique law firm based in Hamburg, Munich and Frankfurt that focuses on private equity, venture capital and M&A transactions.